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学校简介 About Us 

上海国际时尚教育中心（上海纺织工业职工大学） 

Shanghai Textile Industry Workers’ College (SIFEC) 

上海纺织工业职工大学始创于1955年，是经上海市政府批准，国家教育部备

案，以培养经济管理、工程技术和艺术设计人才为主的独立设置成人高校。 

学校70余年深耕于产业，培养了许多具有国际视野的各行业人才。校内已经

形成了多样性、多元化专业方向的高等教育中外合作办学，并且与全日制本科院

校共建二级学院。 

同时学校是国际时装院校联盟(IFFTI)成员单位; 每年与联盟中世界各知名

时尚院校进行学术及管理交流；学校还承办以世界各大时装周为核心的国际游学，

更是开展了“一带一路”国家时尚人才教育培训项目。是具备招收国际学生、签发

来华留学生学习签证的主办院校。 

Shanghai Textile Industry Workers’ College (Shanghai International Fashion 

Education Center, “SIFEC”), founded in 1955, is an independent adult higher education 

institution approved by the Shanghai Municipal Government and registered with the 

Ministry of Education of China. SIFEC focuses on cultivating professionals in economic 

management, engineering, and art and design. 

With over 70 years of development in the industry, SIFEC has trained numerous 

professionals with international perspectives across various fields. It has established 

diverse and multidisciplinary Sino-foreign cooperative education programs in higher 

education and jointly runs secondary colleges with full-time undergraduate institutions. 

SIFEC is a member of the International Foundation of Fashion Technology Institutes 

(IFFTI) and engages in academic and administrative exchanges with renowned fashion 

institutions worldwide. It also organizes international study tours centered around major 

global fashion weeks and carries out fashion talent training programs for countries 
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involved in the Belt and Road Initiative. It is an authorized institution for enrolling 

international students and issuing study visas for foreign students coming to China. 

 

 

项目介绍 Program Overview 

面向人群：年满 18 周岁的非中国籍公民，持有效外国普通护照 

Who Can Apply: We welcome applications from non-Chinese citizens aged 18 and 

above, holding a valid foreign passport. 

班型设置：5人起开班 

授课形式：现场教学 

授课地点：普陀区长寿路652号F座9楼 

开课时间：秋季学期10月，春季学期3月 

授课频率：每学期14周，每周3次，每次2小时，共计168学时 

Class Scale: Minimum of 5 

Teaching Mode: In-person 
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Location: 9F, Building F, 652 Changshou Road, Putuo District, Shanghai, China 

Starting Time: October & next March, 2 semesters in total 

Schedule: Each semester consists of 14 weeks, with 3 sessions per week, each lasting 

two hours, totaling 168 class hours. 

项目费用：12,000元/学年（仅规定学习时间内有效） 

*校内提供宿舍及食堂，费用需自理 

Tuition Fee: RMB 12,000 per academic year (course valid only during the specified 

term) 

On-campus dormitory and dining options are available but not included in the tuition 

fee. 

 

申请方法 How to Apply 

申请材料： 

• 护照有效页扫描件； 

• 最高学历扫描件； 

• 个人简历及个人陈述/学习计划； 

• HSK 中文等级证书（如有）。 

*以上材料请以压缩包形式发送至邮箱：info@sifec.edu.cn 

Application Materials: 

•   Scanned copy of passport (valid page);  

•   Scanned copy of highest degree; 

•   Resume & Personal Statement / Study Proposal; 

•   HSK Chinese Proficiency Certificate (if available). 

Please send the above documents in a compressed file to: info@sifec.edu.cn 

mailto:info@sifec.edu.cn
mailto:info@sifec.edu.cn
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缴费方式 Payment 

汇款/银行转账（账户信息如下） 

户名：上海纺织工业职工大学（上海纺织干部学校） 

开户行：中国银行上海市普陀区支行营业部 

账号：4533 7440 8924 

备注：进行转账时请完整输入括号内户名全称，并注明与护照相符的全名。 

Account Name: Shanghai Textile Industry Workers’ College 

Bank: Bank of China, Shanghai Putuo Branch 

Account No.: 4533 7440 8924 

Please include the full account name and your full name matching your passport when 

making the transfer. 

 

联系方式 Contact Us 

上海纺织工业职工大学国际学院招生处 

地址：上海市普陀区长寿路 652 号 F 座 9 楼 

电话：+86-21-62778741 丁老师 

Admission Office, International School, Shanghai Textile Industry Workers’ 

College (SIFEC) 

Address: 9F, Building F, 652 Changshou Road, Putuo District, Shanghai, China 

Tel.: Miss Ding, +86-21-62778741 
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